
Bestyrelsesmøde tirsdag den 27. april 2010 kl. 19.45 hos formanden. 
 
Tilstede var Poul, Gitte, Karin, Torben, Jan og Jane. Jette havde meldt afbud. 
 
1. Velkomst v/formanden. 
Formanden bød velkommen. En særlig velkomst til vores nye suppleant Torben. 
Der er aftalt foredrag med Ellis Tauber-Lassen til tirsdag den 25. maj 2010 i Frederikssund 
Hallen. (Bestyrelsesmødet denne dag bortfalder således). 
Nytårskuren bliver den 14. januar 2011. 
 
2. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 
 
3. Evaluering af generalforsamling. 
Der havde været en del kritik omkring generalforsamlingen og dens afvikling og valg. 
Formanden mente meget at kritikken kørte på ham personligt. 
Formanden redegjorde for hans udlægning af sagen. 
Der var en livlig debat omkring hvorledes generalforsamlingen fremover bør forløbe. 
Det blev aftalt at dirigenten under generalforsamlingen ved de forskellige valg til 
bestyrelsen skal forespørge, om der er andre, der ønsker valg. 
 
4. Evaluering af Færgelundsløbet. 
Der havde været kritik af at man ikke kunne løbe 3 omgange når man var over 45 år. 
Der havde også været en positiv udmelding omkring vores vedholdenhed med løbet. 
Vi skal tænke over hvordan vi kan tilpasse Færgelundsløbet, så det imødekommer alle 
ønsker. 
Der var 168 tilmeldte. Vi har fået et overskud på kr. 3.300,00. 
 
5. Bordet rundt, hvad vil vi, - I. 
Jane – mener det er en ”pensionistklub” hvor størstedelen er tilfreds med bare at komme 
ned og løbe en tur og få det sociale. Medlemmerne stiller ikke de store krav til trænere og 
en masse hold. 
Det er imidlertid kedeligt at vi ikke kan finde trænere til nybegynderhold. 
 
Torben – mener også det er kedeligt at vi ikke kan finde trænere. 
Kom med forslag om at klubben skulle tage mere ud til fællesløb. Han have forskellige 
forslag til løb med. Der kunne evt. være tale om egenbetaling. 
 
Karin – kom med forslag om, at klubben evt. kunne give et tilskud til et løb, fx kvindeløb. 
Det er de samme der tager med til de gratisløb vi har. 
Det er VIGTIGT med opslag så alle har mulighed for at deltage. 
Opslag sættes op i skabet i Hallen, idet ikke alle læser på nettet eller har mulighed herfor. 
 
6. Begyndertræning. 
Det er vigtigt med begynderhold. Vigtigt for klubbens beståen og evt. fremgang. 
Torben gav udtryk for, at han gerne ville træne nybegyndere, men han havde ikke tid til at 
gøre det alene 3 gange om ugen. Hvis det er muligt at finde nogle hjælpere er der 
mulighed for at vi kan stable et nybegynderhold på banen efter sommerferien. 



Vi prøvet at sætte opslag i skabet og på nettet herom. Ligesom man også kan forespørge 
rundt omkring medlemmerne. 
 
7. LokalAvisLøbet. 
Der afholdes møde herom den 18. maj 2010. Formanden vil indkalde de sædvanlige 
hjælpere til mødet. 
Der sættes endvidere opslag i skabet og på nettet om frivillige hjælpere til løbet. 
Vi har et problem – Formanden kan ikke finde herre pokalen. Den blev vundet af en 
bornholmer sidste år, men formanden mente ikke at han tog den med hjem. 
Vi forsøger at ringe til bornholmeren og spørge om han har den – ellers må formanden 
bare gå i gang med at lede!! 
Formanden kontakter også redaktøren på LokalAvisen for at minde om løbet og de 
løbende annoncer. 
 
8. Eventuelt. 
Torben mente at det lød som en god ide med Sillebro løbet. Dette er imidlertid indtil videre 
stillet i bero. 
Gitte kom med forslag om indkøb af en pavillon som vi kunne bruge til forskellige formål 
når vejret var ustabilt. 
Der er arrangeret sejltur til søndag den 20. juni 2010 kl. 13.00 af aktivitetsudvalget. 
Gitte kom endvidere med forslag om at man samler alle hjælperne fra Færgelundsløbet og 
LokalAvisLøbet og giver dem et stykke mad som tak for hjælpen. 
Formanden kom med forslag om følgende aktiviteter: 

- introduktion til kajak 
- klatre på væg 
- orienteringsløb 
- familiedag med aktiviteter for børn og voksne 
- fælles træningstur til ermitageløbet 
- s-tog til Dyrhavsbakken og spise og efterfølgende en tur på Bakken 

 
Mødet hævet. 


